
Beretning 2023.

Så gik der endnu et år.  Salget af sommerhusehuse er stilnet af, 
men de huse, som har været til salg, har fået nye ejere. 
Velkommen til dem. 

Vores vejes tilstand er stadig fin. Udgiften er en væsentlig del af 
vores drift, og vi har taget kontakt til vores nabogrundejerforening
for at prøve at få en aftale om udgiftsdeling til vedligeholdelse af 
Agervej, da de jo alle benytter vores del af vejen. 

Bestyrelsen har i løbet af året rådgivet om vores 
bebyggelsesregler, så til- og nybygninger kan overholde gældende 
regler og deklarationen.
Vi skal lige minde om, at det ikke er tilladt at benytte rabatterne til
parkering. Kan måske ikke altid overholdes, når man har flere 
gæster. Men husk på det i hverdagen.
Husk også lige på reglerne for brug af støjende redskaber, så vi 
kan nyde stilheden herude.
Og mens vi er ved formaningerne. Et lille personligt suk fra mig. 
Kunne man måske overveje, om udendørsbelysning om vinteren 
kunne begrænses, så der ikke er unødvendigt længe tændt? Det vil
give alle mulighed for at nyde stjernehimmelen uforstyrret.

Foreningens økonomi er i orden. Vi prøver stille og roligt at gnave
af den såkaldte vejfond, så vi på sigt kan nøjes med een konto, 
som vi så kan sørge for har en tilstrækkelig stor buffer til at klare 
evt. større vedligeholdelsesudgifter. 

Sommerfest.
Tak til Martin for en som sædvanligt vellykket sommerfest. 

Tak til Connie for godt overblik over økonomien og til Erling for 
bidrag til og tilsyn med ”vejarbejdet”.


